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20/43944 - Høringssvar fra Sjømat Norge 

 

Vi viser til høringsbrev fra Fiskeridirektoratet om kvoteoverføring på fartøynivå i fisket etter torsk nord for 62°N fra 

2020 til 2021. 

 

Sjømat Norge mener det i utgangspunktet er positivt at det også i torskefisket åpnes for en viss mulighet til økt 

"kvotefleksibilitet" også på fartøynivå. Dette er noe vi mener bør være en regulær del av reguleringsopplegget. Vi 

støtter at det åpnes opp for kvoteoverføring fra 2020 til 2021 på inntil 10% på fartøynivå, og mener dette bør 

omfatte alle aktuelle grupper. 

 

Kvoterådene for 2021 peker i retning av en relativt betydelig kvoteøkning på torsk, og vi er i lys av dette usikre på 

hvorvidt kvoteoverføringsordningen vil ha så stor betydning i praksis. Prinsipielt sett mener vi uansett at det er riktig 

med en viss kvotefleksibilitet, og da særlig gjennom en kvoteoverføring til påfølgende år. 

 

Sjømat Norge slutter seg mot denne bakgrunn til forslaget fra Fiskeridirektoratet. 

 

Med hilsen 

 

Sjømat Norge 

Sverre Johansen 

direktør industri og handel 
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